
 
 

 
 
 
Verslag van de vergadering van de Participatieraad Woerden d.d. 23 mei 2024 in het  
gemeentehuis te Woerden 
 
Aanwezig:  Hans Konings voorzitter, Ed van Hell penningmeester, Ellis Elting, Jolanda v.d. Spiegel, 

Simone van der Sluijs, Yvonne den Ouden, Mirjam Vergeer (notulen)  
Afwezig m.k: Adriaan Wirtz, Lyda Groot, Rina Mulder 
Gast: Arthur Rutgrink (beleidsadviseur gemeente) 
 
1. Opening, mededelingen en vaststellen van de agenda 
De voorzitter opent om 20.00 uur de vergadering met een woord van welkom. 3 leden hebben zich  
afgemeld. 
De voorzitter deelt mee, dat het jaarverslag 2023 in de maak is. De penningmeester vertelt dat hij bij  
een bijeenkomst over de woonvisie aanwezig was. Het was een interessante bijeenkomst en het  
proces lijkt goed te lopen. 
Voorts hebben leden van het DB een gesprek met de voorzitters van de cliëntenraad van FermWerk  
gehad. Daar is verteld dat de Participatieraad geen kandidaat voor de cliëntenraad heeft.  
Afgesproken is om 2 x per jaar bij elkaar te komen en agenda’s van vergaderingen uit te wisselen. Het  
Kernteam Werk & Inkomen is het aanspreekpunt voor de cliëntenraad.  
 
2 Ontwikkelingen binnen MAG / Sociaal Domein 
Arthur Rutgrink vertelt dat: 

- Inmiddels nog meer vacatures zijn ingevuld.  
Half juni komt een beleidsmedewerker die zich o.a. met de jongerenraad gaat bezighouden. Op de 
vraag hoe het kan -ondanks dat er een nieuwe ambtenaar Woerden Wijzer is – dat de zorgboerderij 
maar half vol is, antwoordt Arthur dat de ambtenaar zich niet met individuele verwijzingen 
bezighoudt. De vraagsteller maakt een afspraak om dit te bespreken. 

- Sociaal Domein ook bezig is met de woonvisie.  
Om samen te werken met het fysiek domein wordt gedacht aan een visiestuk/format vanuit het 
Sociaal Domein om samenwerking concreet te maken. 

- De kwaliteitsmonitor besproken is met de raad.  
De monitor is in eerste instantie voor intern gebruik. De indicatoren moeten altijd geduid worden. Als 
de Participatieraad op onderdelen geïnformeerd wil worden, moet dit via betreffende 
beleidsmedewerkers gebeuren. 
De presentatie over de kwaliteitsmonitor staat op de site van de gemeenteraad. 

- De herziening gemeenschappelijke regeling FermWerk waarschijnlijk wordt uitgesteld. 
De begroting FermWerk 2025 is onderdeel van de P&C-cyclus van de gemeente. Een eventueel advies 
moet lopen via de Raad, als deze de gemeentebegroting 2025 gaat behandelen. Op 30 mei is een 
informatieavond over FermWerk (ontstaan en huidige situatie) voor alle betrokken wethouders. 

- De taakstelling huisvesting statushouders moeilijk te realiseren is. 
Het COA levert een lijst met te huisvesten personen aan. De gemeente werkt samen met Cazas, 
Vluchtelingensteunpunt en FermWerk. Als 1 van de ketenpartners niet kan “leveren” stokt het hele 



proces. 
Er wordt gevraagd hoe het proces betreffende de evaluatie Wet inburgering verloopt. Krijgen 
degenen die input hebben gegeven ook weer informatie terug? Het antwoord hierop kan Sharon 
Matthijsse geven. 
Woerden gaat door met het onderzoek naar een mogelijk AZC. 

- Alle 5 de gemeenten akkoord zijn met De Groene Hart Pas. 
 
3 Lopende adviesaanvragen 
Evaluatie nieuwe Wet inburgering 
De opsteller van het conceptadvies vertelt dat de wet op 1-1-2022 is ingegaan en nu is geëvalueerd. 
Zij heeft veel partijen bevraagd, b.v. Vluchtelingensteunpunt en Cazas, om tot het advies te komen. 
De hele keten heeft het zwaar. Ook ontbreekt het aan regie. De ambtenaren kunnen alleen brandjes 
blussen. Eigenlijk is er weinig veranderd sinds ons gegeven advies voor de invoering van de wet in 
2022. 
Een positief bericht is dat de Ondernemerskring Woerden statushouders wil gaan plaatsen. 
Bijvoorbeeld degenen die Engels spreken.  
Besloten wordt dit advies over te nemen en naar Sharon Matthijsse te sturen. Er wordt nog een korte 
toelichting op het advies gemaakt. Die komt samen met het advies op de website. 
 
De collectieve zorgverzekering 2025 
Dit concept wordt ook vastgesteld. 
 
4 Themasessie 2024 
Ook in 2024 wil het bestuur een themadag organiseren. Mogelijk samen met de Participatieraad  
Oudewater. We  nodigen Petra van der Horst van de Koepel weer uit. Nu voor een dag over  
maatschappelijke ontwikkelingen: welke zijn dit en hoe zou je een (ongevraagd) advies hierover  
kunnen opbouwen.  
 
5 Ingekomen stukken en uitnodigingen a.d.h.v. actueel overzicht  
Er zijn geen opmerkingen of vragen. 
 
6 Voortgang vanuit Kernteams 
Jeugd 
Er is gesproken met GRO UP. Het blijkt dat de offerte voor de gemeente niet alleen de oprichting van  
een jongerenraad betreft, maar ook een visie en een te lopen traject. Mede dankzij het advies van de  
participatieraad heeft GRO UP nu meer fte’s. Er kan nu meer op scholen worden gedaan. Er wordt  
gesignaleerd dat er weinig te doen is in de openbare ruimte  voor 12-18 jarigen. 
 
Zorg 
Een symposium van het UMC “slimme samenwerking met inwoners” is bezocht. De boodschap is: ga  
gewoon aan de slag. En zorg dat er ontmoetingsplekken zijn. De Woerdens beleidsregisseur ouderen  
die “langer thuis” in haar pakket heeft was ook aanwezig. Zij kan een keer uitgenodigd worden voor 
onze vergadering. De bijeenkomst over de kwaliteitsmonitor is bezocht. Teleurstellend is dat 
vrijwilligersorganisaties al sinds 2016 informatie aanleveren, maar dat het nog steeds niet genoeg/ 
niet compleet is. 
 
Werk & Inkomen 
Dit team heeft 2 conceptadviezen opgesteld. 
N.a.v. deze conceptadviezen wordt gevraagd of het handig is om – met wijzigingen bijhouden –  
veranderingen aan te brengen in de tekst. Dit in plaats van separaat vragen en opmerkingen door te  
sturen. Hier wordt niet voor gekozen, omdat het overzicht dan weg is. Opmerkingen moeten ook  
eerst ter vergadering worden besproken. Ze zullen niet altijd worden overgenomen in het advies. 



 
 
 
7 verslag vergadering 18 april 2024  
Dit wordt vastgesteld. 
N.a.v. wordt gevraagd waar op de website, de informatie vanuit de Koepel staat. Die is blijkbaar op  
een niet zichtbare plek terecht gekomen. Daar wordt naar gekeken. Ook wordt gevraagd of er iets ter  
voorbereiding gedaan moet worden als een gast komt. Hier is geen standaardprocedure voor. 
 
8 Actielijst Participatieraad stand van zaken maand april 2024  
Thema ouderen kan in juni als 7 niet doorgaat. 
Kwaliteitsmonitor kan eraf.  
Aan uitwisseling andere participatieraden en speerpunten jeugdbeleid wordt DB toegevoegd. 
Nieuw actiepunt is uitnodigen Cazas. 
 
9 Rondvraag en sluiting 
Er wordt verteld dat in het Schilderskwartier een sociale wijkschouw wordt gehouden. Iedereen is 
welkom op 19 juni om 20 uur bij de Plint.  
Tijdens de bijeenkomst over de woonvisie is contact gelegd met Cazas. Een medewerker wil een keer 
langskomen op onze vergadering. 
Er wordt op gewezen dat we bijna halverwege het jaar zitten en dat er nog geen kernteambudget is 
aangesproken. Misschien kunnen we iets doen tijdens de wijkschouw in het Schilderskwartier? 
 
De vergadering wordt om 21.50 uur gesloten.  
  
 
 
 
 
 
 
 


